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Zápis z 3. jednání Výboru sociálního a zdravotního ZMČ Praha 10 konaného dne 22. 2. 2023 
 
Jednání bylo zahájeno v 17:00 hodin. Jednání řídila předsedkyně Výboru Mgr. Veronika 
Žolčáková, která přivítala přítomné členy i hosty. 
 
Přítomni: Mgr. Veronika Žolčáková, Mgr. Tereza Hauffenová, MBA, Mgr. Tomáš Ján, MBA, 
Mgr. Michal Kočí, p. David Krůta, Mgr. Kateřina Plchová, Mgr. Ondřej Počarovský 
 
Nepřítomni: -  
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
 

1. Schválení programu 3. jednání VSZ 
 
Návrh programu:  
 

1. Schválení programu 3. jednání VSZ 
2. Určení ověřovatele  
3. Informace o schválení zápisu z 2. jednání VSZ  
4. Seznámení s programovým prohlášením RMČ  
5. Materiál „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 na období 2023-2024 – 

prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje a udržitelnosti sociálních 
a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2021-2024“ 

6. Diskuse 
 

 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 

Výsledek hlasování:   
  Pro Proti Zdržel se hlasování 

7 0 0 
 
 

2. Určení ověřovatele 
 
Za ověřovatele zápisu byl navržen Mgr. Michal Kočí.  
 
Hlasováno o ověřovateli:  

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

7 0 0 
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3. Informace o schválení zápisu z 2. jednání VSZ 
 
Zápis z 2. jednání VSZ byl schválen předsedou VSZ a ověřen určeným ověřovatelem zápisu. 
Zápis byl rozeslán členům VSZ. Ani na dnešním jednání nebyly vzneseny k zápisu připomínky. 
 

4. Seznámení s programovým prohlášením RMČ  
 

Na žádost předsedkyně Výboru sociálního a zdravotního představil místostarosta MgA. David 
Kašpar členům VSZ  teze programového prohlášení RMČ.  
 
V oblasti sociální se programové prohlášení z jeho pohledu dělí na tři oblasti:  

- Rodinná politika, dětské skupiny   
- Komunity, inovace dobrovolnictví  
- Stabilní a kvalitní sociální služby pro seniory a potřebné  

 
Doplnil též informaci o pokračující podpoře uprchlíkům před válkou na Ukrajině.  
 
Diskuse: V. Žolčáková, M. Kočí, D. Kašpar  
 
 

5. Materiál „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 na období 
2023-2024 – prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje a udržitelnosti 
sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na období 2021-
2024“ 

 
Podkladový materiál k projednávanému bodu byl členům Výboru sociálního a zdravotního 
rozeslán dne 17. 2. 2023. Materiál představila Bc. Linda Zákorová, koordinátorka komunitního 
plánování sociálních a návazných služeb.   
 
Diskuse: M. Kočí, V. Žolčáková, T. Ján, O. Počarovský  
 
Hlasováno o usnesení VSZ/03/01: 
 
Výbor sociální a zdravotní 
 

I. Souhlasí s materiálem „Návrh na schválení Akčního plánu městské části Praha 10 
na období 2023-2024 – prováděcí dokument ke Střednědobému plánu rozvoje 
a udržitelnosti sociálních a návazných služeb na území městské části Praha 10 na 
období 2021-2024 (0710/2023/OSO)“.  
  

Výsledek hlasování: 
 

Výsledek hlasování:   
Pro Proti Zdržel se hlasování 

7 0 0  
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6. Diskuse 
 

Členům Výboru sociálního a zdravotního byla rozeslána pozvánka na jednání pracovních 
skupin, které proběhnou v měsíci březnu 2023.  
 
M. Kočí vznesl dotaz, zda proběhly další kroky v minule představeném v projektu  MPSV.  V. 
Žolčáková a D. Kašpar informovali o pravidelné komunikaci se zástupce MPSV, dále o tom, že 
vytipovávají skupiny, které by mohly být takto podpořeny. Řešily se technické problémy, 
minule promítaná prezentace bude rozeslána s dalším zápisem.  
V rámci tohoto diskusního příspěvku proběhla debata o současné personální situaci na odboru 
sociálním, kdy se nedaří dlouhodobě sehnat několik sociálních pracovníků na OSPOD (5), 
dalšího sociálního pracovníka a taktéž ekonoma. To v dlouhodobější perspektivě ohrožuji i 
zajišťování základních agend.  
 
Diskuse: M. Kočí, K. Plchová, O. Počarovský, D. Kašpar, T. Hauffenová, V. Žolčáková, D. Kašpar, 
D. Krůta, T. Ján, P. Petřík    
 
V diskusi vznesen podnět uvažovat o náborovém příspěvku a o exkluzivní smlouvě se školou 
o praxi.  
  
T. Hauffenová požádala o informaci k Milostivému létu II – z pohledu OSO již daleko menší 
dopad, další ML by mělo mít již jiné parametry, v této podobě jsou možnosti skoro vyčerpány.  
 
 
Předsedkyně  VSZ poděkovala všem členům i hostům za účast na jednání a jednání v 17:41 hod. 
ukončila.  
 
 
Mgr. Michal Kočí       Mgr. Veronika Žolčáková 
ověřovatel zápisu       předsedkyně VSZ 
  
 
Pavel Petřík   
tajemník VSZ  
 
 
V Praze 3. 3. 2023 


